

Referat bestyrelsesmøde tirsdag den 28-05-2024

1. *Valg af ordstyrer*

Kirsten

2. *Valg af referent*

Bodil

3. *Sommerfest*

Vi fastholder datoen, Bodil, Søs kan ikke komme. Bodil slår det op på hjemmeside og FB og opretter event til tilmelding. Kirsten køber pølser, Bodil sodavand, vi spørger Susie om hun vil købe resten, kartoffelsalat og div tilbehør. Vi spørger Bo om han vil stå fro at grille. Hjælperne møder ind kl. 08.00

4. *Køkken*

Vi har fået foræret nyt køkkeninventar, så det gamle skal rives ned og det nye sættes op. Vi skal have tjekket hvordan gulv er under vinyl. Vi får måske en regning på den skade vi kom til at lave under afhentning af køkkenet. Vi aftalte at vi beholder opvaskemaskinen indtil videre i håb om at vi får lagt strøm ind. Jens Jørgen, Kirsten og Henrik får kigget på gulv osv. på lørdag.

5. *Strøm – bare lidt info*

Bodil har snakket med installatør omkring at få lagt strøm ind, han er i gang med at få pris fra elnet udbyder, Bodil har aftalt møde med Troels fredag den 31/05, for at måle op og tjekke kabler er i ok forfatning.

6. *Tag - tættes*

Taget måles op, der skal tættes ved rygning og i bunden. Kirsten og Henrik måler op, så Bodil kan få det med i ansøgning. Lidt snak frem og tilbage om hvordan fugleklodser evt. kan sættes ind. Skal vi evt. have lavet en lem, så vi kan komme hurtigt ind på loftet. Vi blev enige om at det bliver adgang via gavlen.

7. *Færdselshold*

Thomas ønsker sig et færdselshold, bestyrelsen enige om at det kan vi godt. Der er enighed om at prisen skal være den samme, som for de andre hold såfremt det skal køre et år ad gangen. Det er ok at deltagerne ikke nødvendigvis er medlem af DcH, så skal det oprettes som et spothold. Bodil tilkendegiver overfor Thomas at holdet er godkendt og at han bliver tovholder på det.

8. *Ansøgninger*

Bodil laver ansøgninger til strøm, varmepumpe, materialer osv til klubhuset. Mulige fonde er; Elrofonden – her skal tilføjes at de "kun" giver det halve af beløbet, Nordlys, Salling fonden, Friluftsrådet. Henrik nævner at kommunen har en restpulje, man kan søge sidst på året. Sidste udvej er Initiativfonden, i fald vi ikke får nogle tilkendegivelser. Der er enighed om at det er meget vigtigt at få strøm lagt ind, så vi kan få lidt varme på klubhuset om vinteren. Vi skulle jo nødig stå i samme suppedas igen. Og der er risiko for at huset stille og roligt rådner for os

9. *Foredrag*

Bodil har snakket med Anne-Lise Fur om foredrag om massage af hund. Hun vil gerne n, så vi skal egentlig bare have en dato på. Bodil er i gang.

10. *Nyt fra kassereren*

Der er ca. 38.000 – kr. i kassen.

Bodil snakker med Dorte i kredsen om hvordan vi søger det beløb, man kan få for at afholde en kredskonkurrence

11. *Nyt fra instruktører*

ingen kommentarer

12. *Evt.*

Bodil har indkøbt skamler i forskellige højder, som kan indgå i træningen (hundegymnastik – balanceøvelser osv.) Jens Jørgen er glad for den nye klipper. Skal dog lige

have fat i Arne angående splitter og led, der falder af "slæbe"kæden.

Kirsten vil gerne afholde agilitykursus, som sidste år med instruktørerne fra Himmerlands-

gården. Det bliver den 28-29 september

Hun vil også gerne prøve at afholde en uofficiel agility konkurrence

Bodil Fur